
Wloclawek, dnia 30.03.202 1r.

Arkadiusz Piasecki

Radny Rady Miasta

dr Marek Wojtkowski

Prezydent Miasta Wfoclawek

Interpelacja

W sprawie naprawy ubytk6w w jezdni przy ulicy Mielqcifiskiej
lir'

W imieniu mieszkafic6w Wloclawka zwracam siq pro5bq o naprawieni nawierzchni asfaltowej przy

ulicy Mielqci6skiej na osiedlu Michelin. Obecnie fragmenty asfaltu, stanowiq zagro2enie dla

kierowc6w jak i pieszych.

Do interpelacji zalqczam zdjqcia.

Uprzejmie proszq Pana Prezydenta o pozytywne rozpatrzenie powyiszej pro5by.

Z powaianiem
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